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Protokół Nr XIII/25 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 28 marca 2025 roku 

 

Otwarcia XIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1004 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Zastępczynię Burmistrza, 

Panią Skarbnik, Pana Sekretarza, Radcę Prawnego, radnych Rady Miejskiej 

w Karlinie oraz zaproszonych gości. Jednocześnie Przewodnicząca poinformowała, 

że w celu wypełnienia obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie 

są transmitowane na żywo w Internecie, oraz że pełny obowiązek informacyjny 

znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 14. podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad. (załącznik nr 1. do protokołu). Nieobecny był Pan Bogusław 

Góralczyk Radny Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję. Następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić propozycje zmian 

do porządku obrad?  

 

Zastępczyni Burmistrza Karlina Pani Magdalena Jaworska-Dużyńska poprosiła 

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody 

na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla 

fragmentu obrębu geodezyjnego Lubiechowo, w gminie Karlino oraz zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
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szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że ww. projekty uchwał zostały przesłane do Radnych na skrzynki 

email dnia 21.03.2025 r., a wersję papierową radni otrzymali na posiedzeniach 

komisji w dniu 24.03.2025 r. 

 

Nie było więcej propozycji zmian do porządku obrad, zatem radni przeszli 

do głosowania nad wprowadzeniem do porządku obrad wymienionych projektów 

uchwał. 

 

Za wprowadzeniem do porządku punktu 6h) projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego 

dla fragmentu obrębu geodezyjnego Lubiechowo, w gminie Karlino głosowało 

14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

Za wprowadzeniem do porządku punktu 6i) projektu uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacje dotyczące rolnictwa i infrastruktury wiejskiej na terenie Gminy Karlino: 

- Zachodniopomorski Ośrodek Doradztwa Rolniczego – Terenowy Zespół 

Doradców w Białogardzie, 

- Referat Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego 

w Karlinie, 

- Referat Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego 

w Karlinie, 

- Zakład Oświaty w Karlinie – szkoły wiejskie  

6. Karliński Ośrodek Kultury – świetlice wiejskie. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2025, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2025–2033, 

c) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karlino na rok 2025, 

d) wyrażenia zgody na zawarcia kolejnej umowy najmu, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

f) wyrażenia zgody na wynajęcie, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

części nieruchomości gruntowych położonych na terenie miasta Karlino – 

obręb 004, 

g) rozpatrzenia petycji, 

h) wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla fragmentu obrębu geodezyjnego Lubiechowo, w gminie 

Karlino, 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 
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z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.  

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie XIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

1c. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z XII sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione. Następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

Za przyjęciem protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 14 

radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z XII sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 4. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęło pismo do wiadomości radnych od 

Burmistrza Karlina dotyczące sposobu wykonania wniosków pokontrolnych kontroli 

przeprowadzonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Szczecinie. Rada Miejska 

w Karlinie otrzymała odpis postanowienia sprawy ze skargi Pana Mirosława 

Semenowicza na uchwałę Rady Miejskiej w Karlinie z dnia 25 października, 2024 r. 

w przedmiocie ważności wyborów Przewodniczącego Osiedla Nr 1 w Karlinie. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie poinformowała o badaniu uchwały 

Nr XII/101/25 Rady Miejskiej w Karlinie z dnia 28 lutego 2025 r. zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 2025. Otrzymano także 

zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w odniesieniu do uchwały 

NR XIII/105/25 Rady Miejskiej w Karlinie z dnia 28 lutego 2025 r. w sprawie 
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określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania. Burmistrz Karlina przekazał radnym Rady Miejskiej w Karlinie wniosek 

o wyrażenie zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla fragmentu obrębu geodezyjnego Lubiechowo. 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś wolne wnioski lub 

przedstawić informacje niewynikające z porządku obrad? 

 

Pani Magdalena Jaworska-Dużyńska Zastępca Burmistrza Karlina poprosiła 

Panią Przewodniczącą Rady Miejskiej o wystąpienie i wraz z nią złożyła 

podziękowania na ręce sołtysów, którzy byli nieobecni podczas Powiatowego Dnia 

Sołtysa, które odbyło się w hali Homanit Arena.  

 

Pani Angela Nowacka Prezes Fundacji Czarna Sowa Pana Kota poprosiła 

o zabranie głosu i zachęciła wszystkich do udziału w I Marszobiegu Czarnej Sowy – 

wyjątkowym wydarzeniu, które łączy aktywność fizyczną z pomocą bezdomnym 

zwierzętom z terenu gminy Karlino. Dodała, że współpracuje z Gminą Karlino od 

samego początku utworzenia fundacji. Głównym problemem jest brak środków, które 

pomogą głownie w finansowaniu zabiegów kastracji i sterylizacji kotów 

wolnożyjących. 

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie było żadnych pytań w punkcie poprzednim, zatem radni przeszli do punktu 

następnego. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pani Magdalena Jaworska- Dużyńska Zastępca Burmistrza Karlina przedstawiła 

sprawozdanie o pracy w okresie międzysesyjnym, które zostało załączone 

do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu). W dalszej części swojego wystąpienia 

Pani Magdalena wymieniła jeszcze wydarzenia, które odbyły się w Gminie Karlino 
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od ostatniej sesji. Zorganizowano m.in. halowe zawody pożarnicze młodzieżowych 

drużyn pożarniczych i drużyna Borówki z Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej OSP 

Karlino zdobyła pierwsze miejsce. Na drugim stopniu podium uplasowała się drużyna 

Brzoskwinki, również reprezentująca jednostkę OSP Karlino. 

Odbyło się spotkanie informacyjne dotyczące programu „Społecznik”. Niebawem mija 

termin składania wniosków, który upływa z dniem 31 marca br. Jeżeli ktoś ma jakiś 

projekt społeczny, na który można by pozyskać pieniądze w ramach dotacji, to jest 

ostatni czas w tym naborze.  

W Homanit Arenie odbył się Dzień Kobiet i Mężczyzn. Zastępca Burmistrza 

podziękowała organizatorom, wszystkim zaangażowanym w organizację tego 

wydarzenia. Jak wspomniała była to fajna zabawa i miłe spędzenie czasu.  

W Lubiechowie z kolei odbyło się uroczyste poświęcenie nowej dzwonnicy. Z tej 

okazji miejscowość odwiedził Biskup. Podziękowania tutaj należą się osobom 

z komitetu i wszystkim innym zaangażowanym w tak ważną inwestycję i te wszystkie 

działania związane z odzyskaniem tego zabytku. Wokół tego zbudowała się fajna 

atmosfera oraz grupa ludzi, która cały czas nad tym pracuje.  

Podpisano umowę z firmą Colas dotyczącą realizacji drogi w miejscowości Karścino. 

Ta inwestycja jest możliwa dzięki finansowaniu z 3 źródeł. Środki pochodzą 

z PROWu, w ramach umowy z Samorządem Województwa Zachodniopomorskiego 

kwota dofinansowania wynosi maksymalnie 988 837,57 zł, z Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, gdzie dofinansowanie jest w wysokości 272 758, 86 zł 

i z budżetu Gminy Karlino. 

Jak wcześniej wspomniano w hali Homanit Arena odbył się Powiatowy Dzień Sołtysa. 

Ta uroczystość jest organizowana wspólnie z Gminą Tychowo i Gminą Białogard już 

od kilku lat, w podziękowaniu sołtysom za pracę na terenach wiejskich.  

W uroczystości uczestniczyli także Przewodniczący Zarządów Osiedli. Pani 

Magdalena Jaworska-Dużyńska podziękowała po raz kolejny za zaangażowanie 

i wspólną pracę oraz dodała, że jeszcze wiele fajnych rzeczy uda się wspólnie zrobić. 

Poprzedni weekend był dość aktywny, bo 15 marca odbył się Turniej Nadziei 

Olimpijskich Krajów Wyszehradzkich U20 w zapasach i Międzynarodowe Mistrzostwa 

Juniorów U20. W turnieju wzięło udział 208 zawodników z 11 krajów. Były 

to naprawdę bardzo długie i zacięte walki na wysokim poziomie. Sam Andrzej Supron 

powiedział, że jest to turniej na wysokim poziomie. Serdecznie pogratulowano 

wszystkim organizatorom, głównie Panu Wojciechowi Sadowskiemu z klubu MLUKS 
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Karlino.  

Kolejną widowiskową imprezą był 50 Rajd Monte Karlino, jubileuszowy. Część 

odcinków znowu wróciła do Zegrza. W tym roku nie obyło się bez drobnych stłuczek, 

ale wszystkie szkody będą naprawione w ramach ubezpieczenia. Pani Burmistrz 

podziękowała i pogratulowała organizatorom.  

Niesamowitym widowiskiem był zorganizowany również w Homanit Arenie Dzień 

Osadnika. W uroczystości zaangażowany był także Karliński Ośrodek Kultury 

i wszystkie szkoły oraz przedszkole. Jak podkreśliła Pani Jaworska-Dużyńska, jest to 

takie święto, o którym powinniśmy wszyscy mówić, pokazywać, właśnie szczególnie 

młodzieży. Wydarzeniu temu towarzyszyły również rozgrywki w Karlinopolis 

i wystawy przygotowane zarówno przez muzeum, ale też przez koło fotograficzne 

Szkoły Podstawowej w Karlinie. Pani Zastępca Burmistrza Karlina złożyła 

podziękowania na ręce wszystkich, którzy zaangażowali się w organizację, kołom 

gospodyń wiejskich, które przygotowały słodki poczęstunek. Związany z dniem 

Osadnika odbył się również 26 drużynowy turniej strzelecki o Puchar Burmistrza. 

Pierwsze miejsce zajęła drużyna z Malonowa, drugie miejsce zdobyła drużyna 

Pączki, a trzecie miejsce Marlenki. Zachęcano przy tym do udziału w turniejach 

strzeleckich i zapowiedziano, że kolejny odbędzie się z okazji Dnia Niepodległości. 

Odbyły się również eliminacje do powiatowego turnieju z podwórka na stadiony 

Puchar Tymbarku, czyli zawody piłkarskie dla dzieci, które organizuje PZPN. 

W kategorii U12 powiat białogardzki będzie reprezentować drużyna ze Szkoły 

Podstawowej w Karlinie.  

Kilka dni temu odbył się konkurs przedszkolaków „Matematyka robotyka”, w który 

zaangażowali się również uczniowie Zespołu Szkół w Karlinie. Pani Burmistrz 

podziękowała za takie działania, ponieważ dzieci już od najmłodszych lat mają 

do czynienia z nowoczesnymi technologiami, w których wspomagają ich starsi 

koledzy. To jest bardzo fajne połączenie. Dzięki zaangażowaniu pracowników 

Urzędu i Zakładu Oświaty Karlinie udało się pozyskać dofinansowanie w wysokości 

300 000 zł na przebudowanie lub doposażenie placu zabaw w ramach programu 

„Aktywne place zabaw 2025”. 

Natalia Walczak z klubu zapaśniczego MLUKS w Karlinie wywalczyła brązowy medal 

w mistrzostwach Europy U23 w Tiranie w kategorii do 50 kg. To już piąty medal 

naszej zawodniczki na mistrzostwach Europy. Pani Magdalena Jaworska-Dużyńska 

bardzo serdecznie pogratulowała osiągnięcia. 
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Poinformowała także, że Osiedle nr 2 otrzyma dofinansowanie za projekt w grantach 

osiedlowych. W ramach tego będzie zrealizowany monitoring na osiedlu Biedronka. 

Całkowity koszt projektu to 20 949,56 zł, a wysokość dofinansowania to 15 000 zł. 

Granty osiedlowe to jest konkurs organizowany przez Marszałka Województwa 

Zachodniopomorskiego i tak jak granty sołeckie na wsiach, to takie tutaj możliwości 

się otworzyły, na terenach miejskich.  

W ostatnim czasie bokser Mateusz Polski podczas Polskiej Ligi Boksu odniósł 

kolejne zwycięstwo. Z kolei Nikodem Stankiewicz został Wicemistrzem Polski U15 

podczas mistrzostw Polski U15 w Kielcach w zapasach w stylu wolnym. Zawodnicy 

z klubu w Karlinie w zapasach też idą jak burza i jest coraz więcej nagradzanych 

zawodników. Serdecznie pogratulowano całemu klubowi oraz wszystkim 

sportowcom. 

Wartym również podkreślenia jest fakt, iż Pani Katarzyna Gryszun Dyrektor Centrum 

Usług Społecznych w Karlinie dołączyła do eksperckiego grona w Radzie do spraw 

polityki rodzinnej w nowym składzie i będzie doradzać samorządowi województwa w 

kształtowaniu polityki rodzinnej regionu. Gmina Karlino bardzo cieszy się i gratuluje 

tego wyróżnienia.  

Na koniec swojego wystąpienia Pani Zastępczyni Burmistrza Karlina Magdalena 

Jaworska-Dużyńska zaprosiła na kilka wydarzeń, które będą się odbywały w gminie 

Karlino. Na początku zaprosiła na turniej par brydża sportowego o Puchar Burmistrza 

Karlina, który już jutro odbywał się będzie w Karlińskim Ośrodku Kultury. Zaprosiła 

oraz zachęciła do wsparcia I Marszobiegu Czarnej Sowy, o którym była już dzisiaj 

mowa. Warto wspierać takie organizacje i warto przekazywać na nie swoje 1,5 % 

podatku. Pani Burmistrz zachęciła do zapisów na bieg papieski, który już 8 czerwca 

br. odbędzie się jak corocznie w Karlinie. Zapisy są już uruchomione, także można 

uczestniczyć aktywnie lub po prostu zarezerwować sobie czas na kibicowanie.  

W tym roku, a dokładnie 11 października odbędzie się z okazji 80 lecia Szkoły 

Podstawowej w Karlinie Bal Absolwenta. Zachęcono i zaproszono do udziału 

wszystkich, którzy chcieliby spotkać się ze swoimi dawnymi, może i aktualnymi 

znajomymi podczas tej uroczystości. Bal organizowany jest przez radę rodziców 

Szkoły Podstawowej i odbędzie się w hali Homanit Arena, a całkowity koszt 

uczestnictwa to 270 zł od osoby. Więcej informacji można znaleźć na plakatach  oraz 

na stronach internetowych.  

Zachęcała również do udziału w akcji Rowerowa stolica Polski. Należy pobrać 
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aplikacje aktywne miasta i dołączyć do zabawy. Większość jeździ na rowerze, więc 

warto się włączyć w tę akcję i wspierać przejechanymi kilometrami dla zdrowia naszą 

gminę. Pani Burmistrz na koniec podziękowała podopiecznym WTZ Iskierka 

i uczniom Zespołu Szkół w Karlinie, którzy pomogli porządkować po zimie parki 

w Karlinie oraz ścieżki rowerowe. Te wiosenne porządki to świetna inicjatywa, bardzo 

potrzebna. Jest to też zwrócenie uwagi na to, że te śmieci się tam pojawiają 

i na pewno nie pojawiają się same, więc zwróćmy na to uwagę. Jak podkreśliła Pani 

Zastępca Burmistrza można się przejść i podczas takiego spaceru każdy ma szansę 

zebrać takie śmieci, żeby trafiły one do odpowiedniego pojemnika, dzięki temu łatwiej 

i milej będzie wszystkim funkcjonować w naszym mieście i gminie.  

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina przywitał wszystkich zgromadzonych na obradach 

i przeprosił za spóźnienie, ale musiał uczestniczyć w Zarządzie Związku Miast i Gmin 

Dorzecza Parsęty. Dodał, że jeśli chodzi o Bal Absolwenta Szkoły Podstawowej 

to w godzinach porannych w tym dniu będzie można zwiedzić szkołę. Dodał również, 

że odbędzie się również konkurs fotograficzny „Takie jest życie, taki jest świat”. 

Odbitki zdjęć wraz z kartką zgłoszeniową oraz zgodą na przetwarzanie danych 

osobowych należy przesłać lub dostarczyć do 10 maja 2025 roku. Na konkurs, który 

jest nierozerwalnie z Gminą związany, Burmistrz zaprosił wszystkich miłośników 

fotografii, którzy chcą się podzielić ze swoimi dziełami i swoimi zdjęciami.  

Na koniec Burmistrz przypomniał też o zbiórce na sztandar dla Szkoły Podstawowej 

w Daszewie. Szkoła w tym roku obchodzi również swoje 80 lecie istnienia.  

Przypomniał także o zbiórce gabarytów już na terenach wiejskich.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy są jakieś pytania do sprawozdania Burmistrza.  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionego sprawozdania, zatem przeszli 

do następnego punktu porządku obrad. 

 

5. Informacje dotyczące rolnictwa i infrastruktury wiejskiej na terenie Gminy 

Karlino: 

- Zachodniopomorski Ośrodek Doradztwa Rolniczego- Terenowy Zespół 

Doradców w Białogardzie, 



Strona 10 z 16 
 

Informacja dotycząca działalności Zachodniopomorskiego Ośrodka Doradztwa 

Rolniczego w Barzkowicach z siedzibą w Białogardzie w roku 2024 na terenie miasta 

i gminy Karlino, przygotowana przez Panią Martę Borkowską Kierownika oraz Panią 

Aleksandrę Abbas Doradcę PZDR Białogard została załączona do protokołu 

(załącznik nr 6. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

- Referat Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego 

w Karlinie, 

Informacja dotycząca infrastruktury wiejskiej na terenie Gminy Karlino w roku 2024, 

przygotowana przez Panią Justynę Dworak, Kierownika Referatu Gospodarki 

Przestrzennej i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie została 

załączona do protokołu (załącznik nr 7. do protokołu).  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

- Referat Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego 

w Karlinie, 

Informacja na temat rolnictwa na ternie Gminy Karlino w roku 2024, przygotowana 

przez Panią Monikę Panasiuk, Kierownika Referatu Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miejskim w Karlinie została załączona do protokołu 

(załącznik nr 8. do protokołu).  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

- Zakład Oświaty w Karlinie- szkoły wiejskiej,  

Informacja dotycząca działalności szkół wiejskich z terenu Gminy Karlino w roku 

2024, przygotowana przez poszczególnych dyrektorów szkół została załączona do 

protokołu (załącznik nr 9. do protokołu).  
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Pani Teresa Plichta- Lessnau Dyrektor Zakładu Oświaty zabrała głos i omówiła 

informację dotyczącą szkół wiejskich. Dodała, że w szkołach wiejskich działają małe 

przedszkole oraz zerówka oraz działają dwa projekty. Odbywają się tam wszystkie 

rodzaje zajęć m.in. wyrównawcze i wspomagające. 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina podziękował Pani Dyrektor Zakładu Oświaty 

w Karlinie oraz wszystkim Dyrektorom Szkół za zaangażowanie i profesjonalizm. 

 

- Karliński Ośrodek Kultury- świetlice wiejskie. 

Informacja dotycząca działalności świetlic wiejskich z terenu Gminy Karlino w roku 

2024, przygotowana przez Panią Małgorzatę Kolicką, Dyrektora Kalińskiego Ośrodka 

Kultury w Karlinie została załączona do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu).  

 

Pani Małgorzata Kolicka Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury przedstawiła 

prezentację, którą załączono do protokołu (załącznik nr 11. do protokołu). Dodała, że 

jest to uzupełnienie do informacji, o które prosiła Pani Danuta Butrym 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, dlatego ta prezentacja nie była długa. 

Powiedziała także, że jeśli ktoś potrzebowałby w przyszłości zapytać o coś, to jest 

otwarta na wszelkie zapytania.  

 

Pani Danuta Butrym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

podziękowała za uzupełnienie informacji oraz zapytała, czy Wioska SOS w Karlinie 

nadal korzysta z naszych obiektów? 

 

Pani Małgorzata Kolicka Dyrektor KOK w Karlinie odpowiedziała, że kiedyś 

Wioska funkcjonowała w Mierzynie przez 5 dni, a teraz korzysta tam 3 dni i 2 dni 

w Lubiechowie na świetlicy. 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  
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6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2025, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie Pani Beata Klepuszewska 

poinformowała, że 27 marca do Biura Rady Wpłynęła autopoprawka do projektu 

uchwały i poprosiła Panią Skarbnik o omówienie, czego dotyczy. Dodała, że radni 

będą procedować ww. projekt uchwały po uwzględnieniu już autopoprawki. 

 

Pani Lucyna Szymecka Skarbnik Gminy Karlino zabrała głos i powiedziała, że 

zmiana dotyczy dochodów. Była omyłka pisarska i zostało źle wpisane 100 000 zł. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIII/106/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 marca 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 

 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2025–2033, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIII/107/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 marca 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 
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c) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karlino na rok 2025, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIII/108/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 marca 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

d) wyrażenia zgody na zawarcia kolejnej umowy najmu, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIII/109/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 marca 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIII/110/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 marca 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

f) wyrażenia zgody na wynajęcie, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

części nieruchomości gruntowych położonych na terenie miasta Karlino – 

obręb 004, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIII/111/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 marca 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 17. do protokołu). 

 

g) rozpatrzenia petycji, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIII/112/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 marca 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 18. do protokołu). 

 

h) wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla fragmentu obrębu geodezyjnego Lubiechowo, w gminie 

Karlino, 
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Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina zabrał głos i powiedział, że jest to uchwała 

intencyjna, która nie wiąże za sobą żadnych skutków. Po podjęciu tej uchwały 

rozpocznie się cały proces i odbędą się konsultacje społeczne.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie dodała, że 

kluczowe będą konsultacje społeczne. Rada na pewno przychyli się do opinii 

mieszkańców. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIII/113/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 marca 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 19. do protokołu). 

 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.  

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIII/114/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 marca 2025 r.   
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Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 20. do protokołu). 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie przypomniała w tym miejscu 

o składaniu oświadczeń majątkowych przez radnych za 2024 rok. Termin upływa 

z końcem kwietnia. 

 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie zapytań ani interpelacji. 

 

8. Zakończenie XIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu    

28.03.2025 r. podziękowała za przybycie oraz udział radnych w sesji i o godzinie 

1100 dokonała zamknięcia XIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agata Anielska 

 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 


